
 
REFERAT 

Bestyrelsesmøde den 27. januar 2025 
kl. 17:30 i klubben  

 

Tilstede: AD, AF, AC, LK, MD, SD, SH 

Fraværende: SBS, SE 

1) Korte punkter +/- 5 min. pr. pkt.  

A. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt. 
 

B. Status fra Membership – AF. Vi er 429 medlemmer. Der er 348 der har betalt, det er lidt flere i 
restance, end samme tid sidste år.  
 

C. Økonomi, herunder bankstatus, regnskab, etc. – SBS. SBS er fraværende. Årsregnskab er klart til 
udsendelse midt februar, så det er klart til GF den 23.3.25. 
 

D. Activities, nuværende og fremtidige, Road Captains mm – MD. Der har været mange deltagere til de 
sidste arrangementer – det er jo positivt. Påskefrokost foreslås til 19 april (lørdag i påsken). Der er 
løvspringstur skærtorsdag. Derudover er der foredrag med LK – det er den 4 marts (incl. pizza). Der er 
forslag om spilleaften (brætspil mm) evt. med let anretning. HOGtoberfest bliver den 25 oktober.  
 

E. Baren – status – AC. Det kører. Der er planlagt barvagter til og med maj måned. Næste barvagtsmøde 
er den 2.6.25. Vi bliver måske nødt til at holde klubben lukket fredag den 6.6.25. Der er 3 – 4 stykker, 
der har tilkendegivet, at de gerne vil være barvagter, pt. er vi nok, men de er på ”vente-liste” i Arnes 
hoved. 
 

F. Indtryk og feedback fra klubben siden sidste bestyrelsesmøde. Hvilke vibrationer er der ude blandt 
medlemmerne? – Baseret på feedback og kommunikation vi har haft med medlemmerne via mail, 
sms, facebook mv. Der er generelt god stemning, både til fester, arrangementer og almindelige 
fredagsbar-aftener. Specielt vores nye initiativ med ”bord-plan” er et hit som har fået positive 
tilbagemeldinger.  
 

G. CAPS, status – LK: Det har været en god start på året med prisen som ”Dealer of the year EMEA”. Så er 
der åbent hus den 5 april. SH laver opslag med tilmelding til dagens opgaver. Der kommer noget nyt: 
”Harley-night” – fest, dj, mad mm, første gang den 14. marts .  

 

3) Diverse +/- 5-15 min. pr. pkt.  

A. Charity – måden hvorpå der indsamles penge – AD: AD mener, det er forkert, at overskud fra mad-
arrangementer går til charity. Klubben har brug for de penge, specielt med de seneste udgifter til bl.a. 
køleskab, komfur, opvaskemaskine osv. Så charity arrangementer skal slåes op som det – og derfra 
kan overskuddet beholdes. Men almindelige arrangementer, der gemmer vi overskuddet og kan så 
bruge pengene til f.eks salater, kartofler mm, når der er ”fredags-grill”. 
 

B. Webmaster – én person fra ekstern web partner skal findes. Vedkommende skal  
vedligeholde/opdatere hjemmesiden, sikre backup m.m.. Sitet foreslås placeret på egen Simply.com 
server – ikke via leverandør – AF/AD. 
 

C. Merchandise – Ny samles på LIFE patches, køb af HOG CPH Hoodies mm – Budget på dette – AF. Der 
er ikke flere hoodies – men masser af t-shirts og kasketter. AF bestiller 20 hoodies.  Men obs på, at der 
skal bestilles 10 stk af gangen, og i samme størrelse….. (AF kort efter mødet: Det er nu igen muligt at 
bestille 5 stk. pr. størrelse hvorfor der er bestilt 5 Large, 5 XL og 5 XXL)  
 



D.  Lodtrækning af pladser ved borde i forb. med spisning – Skal gennemføres og overholdes – AD: Vi skal 
holde den aftale. Til ”bestyrelsen laver mad” blev det også tilkendegivet, at det var en rigtig god ide.  
 

E. Generalforsamling 2025 – Den 23/3 kl. 11.00 er fastsat. Indkaldelse udsendes den 16/2 – AD: 
Steen E, Steen D, Marianne, Stine og Allan F er på valg. Hvem genopstiller/ikke?  
Steen E. genopstiller, Steen D. genopstiller, Marianne genopstiller, Stine genopstiller ikke (personlige 
årsager – arbejde), Allan F. genopstiller ikke (personlige årsager – arbejde).  

F. Evt. 1) SH: blomster til Jan Espersen: vi sender blomster til begravelsen.  2) SH: hurtig gennemgang af 
punkter fra ”bestyrelsen laver mad”. 3) AF: kan vi nå at arrangere en filmaften med popcorn, øl og 
sodavand. F. eks. 28.2.25. The Bike Riders. 4) AF: directors meeting punkter: i November blev der 
spurgt til 2025 kontingent, og det blev bekræftet, at det fortsat var 77 euro. Det blev så ændret til 79 
euro, hvilket koster os ca. 5.000 kr. Der er også et issue med en ”gave” (en hjelm-hue), når man 
fornyer sit medlemskab. Det får HOG Cph ikke. Det bliver taget med på director mødet i weekenden.  
 

G. Fastlægning af kommende 2 mødedatoer. 6 marts kl. 17.30 og 25 marts (efter GF – ny bestyrelse).   
 

H. Sammenfatning af dagens møde og konklusion herpå 

Afslutning kl. 20:45 

Referent: SH 

 


